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Z á p i s n i c a    č.  10 
napísaná na mimoriadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 10. 7. 2008 o 16.15 h na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    8 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Mgr. S. Boškovič, A. Červeňanský, Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník, 

p. P. Rakús – ospravedlnení 

                   

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

        

1. Otvorenie 
 

Dnešné mimoriadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

Dr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Participácia na projektoch Podmalokarpatského partnerstva 

3. Návrh na uznesenie 

4. Záver 

 

1. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda Ing. Jozef Duračka, členovia: 

Ing. Daniela Dalošová a Pavol Halama. 

prítomných: 8 

za: 8                                                  proti: 0                               zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Jozef Bukovčák. 

prítomných: 8                                                                                                                         

za: 7                               proti: 0                                              zdržal sa: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Marián 

Keller, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil na schválenie program  dnešného mimoriadneho zastupiteľstva, ktorý bol  

uvedený na pozvánke. Ing. Jánoška chcel navrhnúť, aby sa v júli uskutočnilo verejné zhromaždenie 

obyvateľov k vyúčtovaniu tepla, ale keďže sa plánuje 24. 7. 2008 riadne zasadnutie MsZ, svoj 

návrh zobral späť. Ďalej navrhol, aby bolo podané ohlásenie na Sociálnu poisťovňu ohľadom 
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vychádzok Ing. Prievozníka, ktorý je dlhodobo PN. Primátor sľúbil, že Ing. Prievozníka navštívi 

a zistí, ako je na tom, kedy nastúpi do práce. 

prítomných: 8 

za: 7                                                 proti: 0                                               zdržal sa: 1 

 

2. Participácia na projektoch Podmalokarpatského partnerstva 
 

 Bod otvoril Dr. Kýška. Ide tu o apel Podmalokarpatského partnerstva, ktoré chce tu rozvíjať 

nejakú činnosť. MsZ by malo prostredníctvom uznesení zaujať svoj postoj. Boli k tomu poslancom 

poskytnuté materiály: Harmonizácia ponúk cestovného ruchu, Regionálne centrá pre koordináciu 

a rozvoj sociálnych služieb, Zelená sieť v srdci Európy a Spoločný systém zberu, spracovania 

a zhodnotenia odpadu Podmalokarpatského partnerstva. Konkrétnejšie k tomu sa vyjadrili 

Ing. Bibza a Ing.  Puobiš. Ing. Bibza povedal, že nechcú zaťažovať mestá a obce. Jedná sa o ich 

zmapovanie. K tomu, aby mohli projekt podať, sú potrebné uznesenia MsZ. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – navštívili sme v rámci regiónu Jaslovské Bohunice severské krajiny, kde takéto 

partnerstva fungujú. Ide o činnosť, ktorá by mesto nemala nič stáť, ani korunu. Je možné ich 

využiť na vzdelávanie a skvalitňovanie mesta pre občanov. 

Ing. Bibza – existuje Malokarpatské partnerstvo, do ktorého patria okresy Trnava, Piešťany, 

Galanta a Podmalokarpatské partnerstvo, kde patrí sever toho trnavského okresu, naše regióny. My 

by sme boli ako partneri v Malokarpatskom partnerstve. 

Ing. Keller – asi by bolo dobré vysvetliť význam: členovia, partneri. 

Ing. Bibza – týka sa to stanov. Členmi sú aj organizácie, ktoré sú v Piešťanoch. Piešťany ako mesto 

nemôžu byť. Partneri, ktorí majú sídlo mimo tohto územia, napríklad partner z Piešťan 

a partner mimo územia, napríklad z Nitry, títo majú iba poradný hlas, nemôžu hlasovať. 

Ing. Dalošová – je tu aj hotelová akadémia v Piešťanoch – chcete so školou spolupracovať? Tieto 

školy vedia, že budú s Vami spolupracovať? 

Ing. Bibza – chceme, aby tam bol nejaký odborný garant. Neviem, s ktorými už boli rozhovory. 

Manažment školy sa môže na nás nakontaktovať. 

Ing. Puobiš – z našej strany určite príde oslovenie. Ale pokiaľ nemáme odsúhlasené tieto veci, 

nemôžeme postupovať. Sú tam potrebné určité kroky. Dnes ešte absolvujeme všetkých 17 obcí 

mikroregiónu. Všetci sa k tým uzneseniam, ktoré sú pripravené na dnešné rokovanie, vyjadrili. 

Ing. Jánoška – hotelová akadémia, samozrejme, musí mať súhlas zriaďovateľa, teda je logické, že 

budú rokovať s VÚC. 

Ing. Puobiš – v každej komisii, ktoré budú schvaľovať projekty, bude zástupca VÚC, bude 

odporučené od VÚC a ten bude, samozrejme, bojovať za to, aby ten projekt prešiel. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 79/VII/2008 a 80/VII/2008. 

 

Ing. Jánoška – nerozumiem, za čo hlasujeme, ako môže mesto dávať súhlas pre Podmalokarpatské 

partnerstvo. 

Dr. Gajňáková – aké záväzky vyplývajú pre mesto? Viem, že tie uznesenia predtým boli iné a bolo 

ich šesť. 

Ing.  Bibza – väčšina obcí prijalo uznesenia štandardne v jednom. Záleží na Vás, je to prijateľné aj 

tak, keď je to rozdelené. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenie č. 81/VII/2008 a 82/VII/2008. 

 

Ing. Dalošová – aká výška bude toho príspevku? 

Ing. Bibza – rádovo to bude 10 mil. Sk. 

Ing. Duračka – mesto bude partnerom a súhlasí s tým, aby požiadali o príspevok. 

Ing. Bibza – ak nebudete súhlasiť, budete z neho vyškrtnutý. 
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Dr. Borovský – mesto to nebude stáť nič. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenie č. 83/VII/2008, 84/VII/2008, 85/VII/2008, 86/VII/2008, 

87/VII/2008 a 88/VII/2008. 

 

Ing. Jánoška – cez mesto pôjdu financie, neviem si to predstaviť ako sa to bude účtovať. Aby to 

nedopadlo ako Združenie Piešťansko. Sú problémy pri zbere smetí, vrece so smeťami tam 

nechávajú. 

Dr. Borovský – keď my si dáme do zmluvy dozberávanie, oni to budú robiť. Treba vyšpecifikovať 

tú budúcu zmluvu. Keby sa schválil v MsZ príspevok a každý občan by si sám kompostoval, bolo 

by to najideálnejšie.  

p. Halama – keď ľudia strihajú stromy nemajú to kam dať. Robia sa čierne skládky. 

p. Bukovčák – tie 110 l nádoby – ide aj o rodiny, ktoré majú viac aj 7 členov, majú jednu nádobu 

a taká babka, ktorá je sama, má tiež jednu. 

Dr. Borovský – my to vyriešime, urobíme taký prieskum, kto koľko tých nádob potrebuje. Chcem 

vás ešte informovať o tom, že som rozprával s jednou zahraničnou nemeckou firmou, chcú vyrábať 

akumulátory a majú záujem o pozemok oproti Kožexu. Ponúkol som im cenu cca 600 Sk/m², ale 

z cenovej mapy pozemkov, ktorú vypracoval Ing. Keller, tá cena je 320 Sk. Mohol by som ich teda 

informovať o cene 400 – 450 Sk. 

Ing. Tomčík – malé Tesco, Lídl – bude? 

Dr. Borovský – bratia Bachárovci pozemky predali, ale vraj bolo tam nejaké nedorozumenie. 

Všetko to už mohlo byť, ale jeden z nich sa stále odvoláva. Teraz podal žalobu proti Krajskému 

stavebnému úradu. 

 

3. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 79/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

 zaradenie mesta Vrbové do územia verejno–súkromného partnerstva Podmalokarpatské 

partnerstvo. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 1    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,  Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 80/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zámer vypracovania Integrovanej stratégie rozvoja územia Podmalokarpatského partnerstva, o. z.  

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 1    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,  Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 
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Uznesenie č. 81/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

aby Podmalokarpatské partnerstvo, o. z., predložilo žiadosť o nenávratný finančný príspevok v 

rámci Programu rozvoja vidieka, opatrenie 3.5 Získavanie zručností, oživovanie a vykonávanie 

integrovaných stratégií rozvoja územia za účelom financovania zámeru: Vypracovanie 

Integrovanej stratégie rozvoja územia Podmalokarpatského partnerstva, o. z. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,   

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

Uznesenie č. 82/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

projekt Zelená sieť v srdci Európy. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 1 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,      Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 83/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

aby Podmalokarpatské partnerstvo, o. z., predložilo žiadosť o nenávratný finančný príspevok v 

rámci Programu cezhraničnej spolupráce Slovensko – Česko za účelom financovania projektu: 

Zelená sieť v srdci Európy. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,   

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

 

Uznesenie č. 84/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

projekt Regionálne centrá pre koordináciu a rozvoj sociálnych služieb. 
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prítomní: 8 

za: 7       proti: 1    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,  Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 85/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

aby Malokarpatské partnerstvo, o. z., predložilo žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci 

Programu cezhraničnej spolupráce Slovensko – Rakúsko za účelom financovania projektu: 

Regionálne centrá pre koordináciu a rozvoj sociálnych služieb. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,   

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

Uznesenie č. 86/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

projekt Harmonizácia ponúk cestovného ruchu. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 1 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,      Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 87/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

aby Malokarpatské partnerstvo, o. z., predložilo žiadosť o nenávratný finančný príspevok v rámci 

Programu cezhraničnej spolupráce Slovensko – Rakúsko za účelom financovania projektu: 

Harmonizácia ponúk cestovného ruchu. 

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,   

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 
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Uznesenie č. 88/VII/2008 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zámer na Spoločný systém zberu, spracovania a zhodnotenia odpadu Podmalokarpatského 

partnerstva. 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 1    zdržal sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,  Ing. J. Jánoška 

Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Tomčík. 

 

4. Záver 
 

 Jediný bod dnešného mimoriadneho zasadnutia poslanci prerokovali a prijali k nemu 

uznesenia. Primátor zasadnutie ukončil o 17.30 hod.  

 

Vo Vrbovom, 16. júla 2008 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Jánoška          ................................................. 

 

2.   Jozef Bukovčák      ................................................. 


